
 
 

 

 

Bestyrelsesmøde: Nr. 17 

Mødedato: 2.6.2014 

 

Hos: Kurt Overgaard-Andersen 

Indkaldt af: Kurt Overgaard-Andersen 

 

Referent: Lise Møller 

Deltagere: Kurt O-A, Jan Empacher, Ole Skytte,  og Lise Møller 

Torben Svane var fraværende 

 

 

Dagsorden: 
1. Bemærkninger fra sidste referat 

2 Situationen vedr. parkudvalget 

3. Økonomi 

4. Området. 

5. Sne/Græs 

6. Eventuelt 

7. Næste møde 

 

1) Parkudvalget: 
Det for håndværende parkudvalg var inviteret til dette bestyrelsesmøde, men ingen ønskede at 

deltage. På bagkanten af det, udsender Kurt et nyhedsbrev, som omdeles i alle postkasser. 

Heri vil vi appellere til, at der nedsættes et nyt, midlertidigt, parkudvalg. 

Det som er vigtigst i 1. omgang, er, at finde en ny arbejdsdag i efteråret. 

 

2) Sidste referat: 
Der var ingen bemærkninger til sidste referat. 

 

3) Økonomi: 
En del husstande har ikke ændret det månedlige kontingent til 290 kr.  

I nyhedsbrevet vil der komme en påmindelse om dette. 

 

 

4) Området: 
Revner i Asfalt på cykelsti, stamvej og vores stikveje bliver repareret inden udgangen af september. 



Vi bliver ikke fritaget for, at betalt for belysning i området. Kommunen fastholder, at vi selv skal 

betale. 

. 

 

5) Sne/græs: 
Hvis der er klager eller andet på vores græsmand, skal I kontakte Kurt eller Lise, som efterfølgende 

tager kontakt til ham. 

 

6) Eventuelt: 
Ingen bemærkninger.. 

 

 

6) Næste møde: 
Fremadrettet holdes mødet mandag aften. Møderne starter kl. 19:30. Fra gang til gang aftaler vi 

hvem, som afholder mødet. 

Det bliver fordelt på flg. måde for resten af året: 

 

2/6  v/ Kurt. 

 

1/9  v/ Jan 

 

3/11 v/ 

 

5/1 v/ 

 

2/3 v/ 

 

25/3, generalforsamling 

 

 

 

M.v.h. Lise 

 

 

 

 
 

 
 

 


